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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2010. november 24-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak:  Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Köszöntöm a megjelenteket. Felhívom a figyelmet arra, hogy az ülésről felvétel 

készül és a felvett anyag vágatlanul kerül bemutatásra a helyi kábelhálózaton. Kérek 

mindenkit, hozzászólásában kerülje a személyiség jogokat sértő kijelentéseket, illetve az 

önkormányzat gazdasági, vagyoni helyzetével kapcsolatos témákat zárt ülésen vitassuk meg. 

Természetesen az eredményt nyilvánosságra hozzuk. 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés 

határozatképes.  

Napirend előtt felkérem Radovics Istvánnét, az Ügyrendi és Vagyonnyilatkozat-tételi 

Bizottság elnökét, számoljon be arról, hogy eleget tettek-e a képviselők vagyonnyilatkozat-

tételi kötelezettségüknek. 

Radovics Istvánné: Minden képviselő és a polgármester is határidőre leadta 

vagyonnyilatkozatát. Formailag megvizsgálva mindegyik rendben volt, így elhelyezésre 

került a Hivatal páncélszekrényében. 

Gaál Lajos: Köszönöm, ismertetem a mai napirendünket: 

1. TIVI Kft tájékoztatója 

2. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

3. Beszámoló az I-III.n.évi gazdálkodásról 

4. Költségvetés módosítása 

5. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban – Adóügyek  

6. Kesztölc SE rendkívüli támogatás igénylése 

7. Utca elnevezése 

8. IKSZ Tér építési munkáinak közbeszereztetése 

9. Egyebek 

A módosított napirendet a képviselők 7 igen szavazattal elfogadták. 

 

1. Napirendi pont 

TIVI Kft. tájékoztatója 

Gaál Lajos: Köszöntöm Deli László kereskedelmi igazgatót. Átadom a szót a tájékoztató 

megtartására.  

Deli László üdvözli a megjelenteket. Tájékoztatásában elmondja, hogy az általuk 

forgalmazott leedes lámpatestek felválthatják az eddig használtakat. Energia felhasználásuk 

jóval kedvezőbb, karbantartást szinte nem igényelnek. A pénzügyi adatok felvázolására 

készített egy tájékoztatót, melyet mindenkinek rendelkezésre bocsájtott. Javaslata szerint egy 

közös cég létrehozásával kedvező beruházási körülményeket lehetne teremteni. Meghívta a 

képviselőket egy bemutatóra, ahol közelebbről is megismerkedhetnek a termékkel. 

Vöröskői István: Javasolja megvárni, hogy a következő évben milyen támogatási rendszer 

lesz energiatakarékos beruházások esetében. 

Gaál Lajos megköszöni a tájékoztatót. 
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2. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

Gaál Lajos: 

 Október 25-én tárgyaltam Vincze András úrral, a lencsehegyi volt bányaüzem 

területére tervezett ásványvíz palackozóról. Tájékoztatott a tervekről és felajánlotta, 

hogy elképzeléseikről a Közmeghallgatáson tájékoztatja a lakosságot is. 

 Október 29-én  felvételt készítettünk az ’56-os kesztölci események két résztvevőjével, 

Fekete Mihály és Minczér Bernáth nemzetőrökkel. 

 Október 30., 31. és november 1-jén a Polgárőrség tagjai járőrszolgálatot láttak el a 

községi temetőben. Rendbontás, rongálás nem történt. 

 November 2-án a Habbeton Kft ügyvezetőjével és a községi főépítésszel  áttekintettük 

a 2010.évi vis major pályázatinkra érkezett minisztériumi válaszokat és a tervezőket 

bevonva az elfogadott pályázatokat igyekeztünk összhangba hozni a tervekkel és a 

költségvetésekkel. 

 Az IKSZ Tér kialakítására nyert projekt közbeszereztetési tervezete elkészült. az 

anyagot a november 24-i testületi ülésen tárgyaljuk. 

 Gépészeti szakemberektől előzetes kalkulációt kértem a Művelődési Ház/IKSZ Tér 

felújításával kapcsolatban. 

 A  Bányász Szakszervezeti Szövetség elnökével Wágner Ferenc Úrral megtekintettük 

a temetőben elkészült Bányász emlékművet.  Itt emlékezünk a lencsehegyi 

tragédiákról, illetve a Dorogi Szénbányákban elhunyt kesztölci bányászokról is. Az 

emlékmű felszentelése és a koszorúzási ünnepség  december 5-én vasárnap 10 órakor 

kezdődik. A felújítás tervét és költségvetését Kun János főépítész Úr tervezte. A 

340.000 Ft összköltségű felújítást a korábban kötött megállapodás értelmében a 

Bányász Szakszervezeti Szövetség és a községi önkormányzat 50-50 %-ban fedezi. 

 November 8-án és 9-én tárgyaltam az e-on területgazdával a karácsonyi díszvilágítás 

ügyében. Mivel az e-on nem készült el a szabványos csatlakozó dobozokkal, idén még 

a korábbi gyakorlatnak megfelelően helyezzük fel a világító testeket.  

 November 9-én az NFÜ szakemberével tárgyaltam a 2011-ben nyíló KEOP-os 

pályázatokról.  

 A községben húzódó elektromos vezetékek  környezetében a gallyazási munkálatokra 

árajánlatokat kértem. A régi buszforduló területén található 6 db nyárfa és a Bánk bán 

utcában található 2 db nyárfa kivágását az esztergomi tűzoltók vállalták a létrás 

autóval. A régi buszfordulóban az elektromos vezetékek által alkotott háromszögben 

kellett a munkát elvégezni, kikapcsolás nélkül. A kivágott fát szociális segélyként 

felajánlottuk a rászorultaknak  ( az igénylők listája  a szociális ügyintézőnél 

megtekinthető). A munkálatok folyamatban vannak. a kisebb fák gallyazását 

emelőkosaras kocsival végzi egy vállalkozó. A temetőben található öreg hárs 

koronaalakítására és a száraz gallyak eltávolítására alpin technikával dolgozó 

vállalkozóktól várom az árajánlatokat. 

 Klastrom puszta belterületi útjainak karbantartására kértem be árajánlatokat. A z utcák 

grédrezésére várhatóan a jövő héten kerül sor.  

 november 15-én aláírtuk az Egészségház projekt kivitelezői szerződését a So-So  Kft 

ügyvezetőjével. Az építkezés műszaki ellenőre: Hertlik István mérnök úr.  

 November 16-án Leányváron tárgyalt a 3 település polgármestere egy pályázatíró 

céggel ( a szerződés tervezetet kiküldtem), a januárban nyíló pályázat kihasználására 

 November 16-án Pilisszentkereszten tartotta a Pilisi Szlovákok Kulturális Egyesülete a 

választási tájékoztatóját.  
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 November 18-án a Szociális munka napja alkalmából önkormányzatunk nevében 

köszöntöttem az ÖNO dolgozóit. 

 November 23-án a Magyar Közút Esztergomi Üzemmérnökség vezetőjének jeleztem a 

bekötőút melletti vízelvezetési problémát. A csapadékvíz az úttesten áll, az árok nem 

tudja elvezetni a vizet. 

 Befejeződött a könyvtár átköltöztetése. Megtörtént a telefon, a riasztó és az internet 

kapcsolat beüzemelése. November 30-án helyszíni ellenőrzést tart a szakmai 

felügyelet.  

 Megtörtént a Bánk utcai fakadóvíz elvezetése dréncsöves megoldással, útátvágás nem 

történt 

 Folyamatosan dolgozunk a vis maior kárelhárításon 

 Az Egészségház kialakítása megkezdődött, a  munkaterület átadása megtörtént  

 Az új Társulási Tanács ülése kis zökkenőkkel indult, a pedagógiai munka 

zökkenőmentes, a Pénzügyi Iroda a kezdeti nehézségek után szintén teszi a dolgát. 

Kochnyák Sándor:   A vis maior események kapcsán mondja el, hogy a Vojácsekék felől 

csúnyán dől egy partfalrész, annak mi lesz a sorsa? 

Gaál Lajos:  Már intézkedett róla, az a rész funkcióját vesztette, intézkedett, hogy kerüljön 

lebontásra. 

 Simonek Antal:  Árendásék házánál sokkal nagyobb a baj, mit az előre látható volt. A 

családra is igen nagy teher rakodik, ha a magánterületi részt kell javítani. Javasolja, hogy 

induljon egy gyűjtés a család részére a faluban.  

Nebehaj Rudofné:  Támogatom. 

Kochnyák Sándor: A szlovák önkormányzat is támogatja. 

Gaál Lajos: 3,5 m Ft a család költsége, csatlakozik a javaslathoz, ki kell dolgozni a módját. 

A Pénzügyi Bizottság és a pénzügyi előadó a következő testületi ülésre dolgozza ki.  

A Képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

3. Napirendi pont 

Beszámoló az I-III.n.évi gazdálkodásról 

Nebehaj Rudolfné:  A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az I-III. évi beszámolót és 

elfogadásra javasolja. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett beszámolót elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az I-III. n.évi pénzügyi beszámolót elfogadta. 

 

4. Napirendi pont 

A 2010. évi költségvetési rendelet módosítása 

Nebehaj Rudolfné:  A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztett költségvetési 

rendelet-módosítást és elfogadásra javasolja. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett költségvetési rendelet-módosítást 

elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

Kesztölc község Önkormányzata képviselő-testületének 

11/2010. számú rendelete a 8/2010.(IX.8.) rendelettel módosított 

3/2010. (II.10.) az Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló rendeltének a 

módosításáról 

 

Gaál Lajos: Felmerült a Pénzügyi Bizottsági ülésen, hogy máskor ne az ülés előtt legyen 

megtartva. Régebbi probléma ez, hogyan lehet tartani az SZMSZ-be foglaltakat. Sorba véve a 

határidőket, ha mindent be akarunk tartani, már két héttel testületi ülés előtt le kellene zárni a 

napirendre vehető ügyeket. Így viszont nagy elmaradások keletkeznek. Javasolja, hogy a 
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Pénzügyi Bizottság a testületi ülés előtti hétfőn ülésezzen. A bizottsági ülésre jöjjön el minél 

több képviselő. Most, hogy lecsökkent a képviselők száma, alig több a testület, mint a 

bizottság. Egyébként meg a két nap alatt át lehet tekinteni az anyagot. Az SZMSZ-t pedig 

ebben az irányban kellene módosítani. 

Javasolja, hogy az Ügyrendi bizottság tekintse át a rendeletnek ezt a részét. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

104 /2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza az Ügyrendi bizottságot, hogy a következő 

testületi ülésre tekintse át a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatát abban a 

tekintetben, hogy az előterjesztések határideje hogyan igazodik a testületi ülés anyagának 

kiküldéséhez. 

Határidő: 2010. december 8. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

5. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban – Adóügyi igazgatás 

Nebehaj Rudolfné: Pénzügyi Bizottság tárgyalta, elfogadásra javasolja 

Radovics Istvánné: Érdemes-e megtartani az idegenforgalmi adót? Kevesebb bevételt hoz, 

mint amennyi a kiadás vele. 

Vöröskői István: Fölöslegesen nem kell fenntartani. De nem róják fel, hogy nem tesz meg 

mindent a falu a bevételekért? 

Gaál Lajos: A következő testületi ülésen tárgyaljuk az adókat és díjakat. Addigra ki kellene 

dolgozni a kérdést. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az adóügyi igazgatásról szóló beszámolót elfogadta. 

 

6. Napirendi pont 

Kesztölc SE rendkívüli támogatás igénylése  

Gaál Lajos: Magasabb osztályba kerültek, ezért több kellene. Jelenleg 1,5 M Ft-ot kapnak. A 

magasabb osztályba lépéssel együtt jár, hogy több korosztályú csapatot kell fenntartani. 

Vöröskői István: Úgy emlékszik, már a tavalyi többlettámogatás is az idei terhére lett 

kiutalva. Az önkormányzat anyagi lehetőségei nem engedik meg a többet, de tavaly mégis 

biztosított többet, de azzal, hogy jövőre nem kapnak többet. 

Nebeheaj Rudolfné: Több súlyos teher is van, nem azért mert nem támogatnánk, de most 

nincs több. 

Gaál Lajos:  Az idei nem mindennapi év volt, csak a vis maior kár 65 M forint, az önrész fel 

fogja emészteni a tartalékokat. 

Kochnyák Sándor: Biztos nem leszünk népszerűek, de mint egyesület, pályázzon. Sokkal 

több lehetősége van, mint az önkormányzatnak. 

Gaál Lajos: Egyetért 

Simonek Antal: Mire kérte ? 

Gaál Lajos: Működésre. 

Kochnyák Sándor: Sok költségük van, az összeg nem fedezi. Bevétel csak innen jön. 3 bírót 

kell mindig küldeni, akiknek a költsége itt van. Pártoló tagságról nem nagyon tudni semmit.  

Közgyűlést nem tartanak, vezetőségi gyűlést nem tartanak. Legalábbis mi nem tudunk róla. 

Radovics Istvánné: Így nem is működhetne a egyesület. 

Vöröskői István: Az önkormányzat olyan helyre adja a pénzt, ahol nincs törvényes működés? 

Gaál Lajos: minden évben kérünk pénzügyi tájékoztatót. 
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Radovics Istvánné: Ha kiemelten közhasznú, szja-t is lehetősége gyűjteni. 

Vöröskői István: Jelenleg nem látja a támogatás lehetőségét. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

105/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Kesztölci Sport SE 500 e. Ft-os többlet 

támogatási kérelmét elutasítja, mert jelenleg az önkormányzat pénzügyi helyzete ezt nem 

engedi meg.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

7. Napirendi pont 

Utca elnevezése 
Gaál Lajos: Kérelemmel fordult az önkormányzathoz egy kesztölci lakos, hogy a jelenleg 

helyrajzi számon szereplő utcájának adjon nevet a Képviselő-testület. A javaslat figyelembe 

veszi a helyi földrajzi neveket, így az utca nevére javaslatként a Tündérkert utca nevet jelölte 

meg. Az esőbeálló felé vezető útról van szó. Jól hangzik, kötődik a tájhoz.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

106/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a kesztölci 0170/5 hrsz.-ú külterületi út 

neve Tündérkert utca. 

Határidő: 2010. december 31. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 

8. Napirendi pont 

IKSZ Tér építési munkáinak közbeszereztetése 

Gaál Lajos: Több feladat van ezzel kapcsolatban. Először is áttekintve a kiadott névsort, el 

kellene dönteni, hogy valamennyi vállalkozó meghívást kapjon-e. 

Simonek Antal: Érintettség miatt felmentést kéri. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

107/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Simonek Antalt, személyes érintettség miatt a 

szavazásból kizárja. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

108/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete az IKSZTér  meghívásos közbeszerzési eljárásra névsor 

szerint a következő vállalkozókat hívja meg: 

Kozma György 

Nádasi Mihály 

Pilis Eg Bt. Pavelka Ottó 
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Putnoki Antal 

Schmidt64 Építőipari Kft. Schmidt Ferenc  
Sifter-ház Építőipari és Kereskedelmi Betéti társaság Simonek Szabolcs 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. december 15.  

 

Gaál Lajos: A következő feladat a Közbeszerzési bizottság megválasztása. Az előterjesztés 

szerint tagja: 

1. Dr. Kozma György közbeszerzési referens 

2. Nebehaj Rudolfné PÜ.Biz. elnöke 

3. Kissné Dinnyés Szilvia pü. főelőadó 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

109/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete a Közbeszerzési adhoc Bizottságba megválasztja dr. 

Kozma Györgyöt, Nebehaj Rudolfnét és Kissné Dinnyés Szilviát. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. december 15.  

 

Gaál Lajos: Előterjesztésre került a közbeszerzési kiírás is.  

Nebehaj Rudolfné: Már a kiírás alapján szelektálódik.  

Vöröskői István: Igen, szelektálódik, de minél többen vannak, annál igazságosabb. Nem 

szeretné, ha csak egy pályázó vehetne részt. 

Radovics Istvánné: Már jeleztem, hogy soknak tartom az 50 e. Ft-os pályázati csomag pénzt. 

Szerintem elég lenne 30 e. Ft. Ezt a továbbiakban is fenntartom. 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

110/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete a pályázati csomag megvásárlásának árát 30.000.-ft-ban 

állapítja meg. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. december 15.  

 

Radovics Istvánné:  Ha a meghívottak egyike sem vállalja? 

Gaál Lajos: Eredménytelen lesz a közbeszerzési eljárás és újra ki kell írni. 

Vöröskői István: Mennyi pontot ér a helyi vállalkozó? 

 Gaál Lajos: Ilyen alapon nem lehet megkülönböztetni.  

Kérdezi a Testületet, hogy az előterjesztett ajánlattételi dokumentációt Kesztölc Integrált 

Közösségi és Szolgáltató tér kialakítása tárgyában elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

111/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete elfogadja az előterjesztett ajánlattételi dokumentációt 

Kesztölc Integrált Közösségi és Szolgáltató tér kialakítása tárgyában. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. december 15.  
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9. Napirendi pont 

Egyebek 

Szennyvíztisztító korszerűsítése - pályázat  

Gaál Lajos: Várható KEOP pályázat szennyvíztisztító felújítás tárgyában. Jelenleg csak 

bővítéskor jelentkezne a probléma. Hosszú tárgyalássorozat után, két éve készült el az elvi 

vízjogi létesítési engedély. Idén lejár, így meg kell hosszabbítani. Jelentkezett egy pályázatíró 

cég, aki elkészítené a dokumentációt, de a szokásoktól eltérően már szerződéskötéskor kéri a 

díjat. Az előtt, hogy a munkát elvégezné, a pályázatot benyújtaná. Én nem támogatom ezt a 

megoldást, és nem is ajánlom. Holnap találkozunk Kovács György Zoltánnál, az ÉDV Zrt. 

vezetőjével, további tárgyalásra.  Viszont most el kellene dönteni, hogy elfogadjuk-e a 

pályázatíró cég ajánlkozását, hogy közös testületi ülésen mondhassák el újra ajánlatukat. 

Kochnyák Sándor: Szokatlan az ajánlat és nem is kedvező az önkormányzatok számára. 

Nem támogatja.  

Nebehaj Rudolfné:  Nem támogatja. 

Simonek Antal: Kár meghallgatni. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

111/a/2010.(XI. 24.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete az ismertetett feltételekkel nem kíván tárgyalni a 

Mamynateam Kft. munkatársaival a szennyvíztisztító korszerűsítésére kiírásra kerülő pályázat 

elkészítése tárgyában. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. december 15.  

 

Simonek Antal: Itt szeretné elmondani, hogy a rászorultaknak osztott csomagok esetében 

jobban kellene vizsgálni a vagyoni helyzetet, mert szerinte voltak, akik nem is szorultak rá a 

segítségre. 

Gaál Lajos: A Szociális Bizottság segítségével került összeállításra a névsor.  

 

Az ülésen más nem hangzott el, a továbbiakban zárt ülésen folytatódik. 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos       Bognárné dr. Solymoskövi veronika 

polgármester        jegyző 

 

 

 

 

 

 


